
Referat af bestyrelsesmøde Sejlklubben Mou Bro tirsdag 

den 5 feb 2019 kl. 18.30.  

  

 

Punkt 9: Økonomi, Forsikringer, nyt fra Karin, handel med indskud, og hvordan det ellers går med 

økonomien. Kasseren har fremlagt regnskabet for 2018. Regnskabet er godkendt og underskrevet af 

bestyrelsen. Der er 5 store og 2 små indskud til salg. 

  

Punkt 24: Gennemgang af indkommet post Klaptilladelse afventer stadig. 

Punkt 298: Inventarliste  

Punkt 341: De aktive seniorer  

Punkt 365: Indkomne klager eller gode idéer  

Punkt 376: Henvendelse fra naboklubber Der arrangeres bustur til bådmesse i Fredericia 02.02.2019. 

Arrangementetafholdes i samarbejde med Hals og Egense havn. Se envidere opslag. Man kan tilmelde sig 

hos kasseren. 

Punkt 400: Redskabshuse, køreplan, og status  

Punkt 417: Køreplan for klubhusrenovering/tidshorisont/økonomi  

Punkt 419: Klub aktiviteter 2019.  Der blev afholdt medlemsmøde 31.01.219. Der var 26 fremmødte. Vi 

havde en hyggelig aften med snak om klubben aktiviteter m.m. Aftenen blev son vanligt afsluttet med 

rullepølse- og ostemadder med kaffe øl og vand. På mødet var der flere ønsker om fælles klubaktiviteter 

som . f.eks. ølsmagning og foredrag f.eks. vedr. jordomsejling. 

Punkt 423: Sol nedgangs plads Martin havde møde med en repræsentant fra Aalborg kommune. 

Kommunen var meget positiv stemt, og ville se på muligheder for indretning og støtte. Fra klubbens side, er 

det holdningen at udgifter til pladssen afholdes for søgte midler, da området ejes af kommunen, og pladsen 

kan anvendes af alle personer i kommunen. 

Eventuelt:  

Kommende generalforsamling. Forslag til generalforsamlingen skal bestyrelsen i hænde senet 13.02.2019. 

Nye borde til klubhuset. Fremstilling af nye bordplader til de gamle borde igangsættes snarest.  

Ny Klaptilladelse 

 

Skaffer: Martin  

  

 


